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VISU KOMITEJU APVIENOTĀ KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 10. 

 

2023.gada 18. maijs 

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītājs – domes priekšsēdētājs Juris Žilko 

Protokolētāja – sēžu sekretāre Jana Skrējāne 

 

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks.  

 

Pašvaldības darbinieki – Administratīvās pārvaldes juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne, 

Administratīvās pārvaldes vadītājs Māris Zelčs, Juriste, juridiskās daļas vadītāja p.i. Lolita 

Pranta, Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska, Galvenais projektu 

vadītājs Māris Ozoliņš, Projektu vadītājs Artūrs Gžibovskis, nekustamo īpašumu speciāliste 

Vineta Alviķe, Ķekavas sociālā dienesta juriste Ilze Birzule, Izglītības procesu atbalsta 

vadītājas Vera Kļaviņa.  

 

SIA “Ķekavas nami” valdes priekšsēdētājs Raivo Lācis. 

SIA “BŪKS” valdes loceklis Edgars Mencis. 

 

 

 

 

Darba kārtība 

1. Informatīvs - SIA “BŪKS”  budžeta plāna izpilde par 2023. gada pirmo ceturksni;  

2. Informatīvs - SIA “Ķekavas nami”  budžeta plāna izpilde par 2023. gada pirmo 

ceturksni;  

3. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Ķekavas novada fizisko personu 

un nevalstisko organizāciju publiskas infrastruktūras izveides projektu atbalsta 

konkursa nolikums” apstiprināšanu;  

4. Par  saistošo noteikumu “Pabalsti Ķekavas novadā, neizvērtējot materiālo situāciju” 

apstiprināšanu;  

5. Par grozījumiem saistošajos noteikumos Nr.19/2021 “Sociālās palīdzības pabalsti 

Ķekavas novadā”;  
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6. Par Ķekavas novada pašvaldības dalības izbeigšanu biedrībā “Daugavas Savienība”;  

7. Par nekustamā īpašuma "Rudens iela", Baložos, Ķekavas novadā, daļas atsavināšanu;  

8. Par nekustamā īpašuma Salnas iela 1, Baložos, Ķekavas novadā, atsavināšanu;  

9. Par nekustamā īpašuma Loka iela 2A, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu;  

10. Par nekustamā īpašuma (starpgabala) "Jeņči 181A", Jenčos, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā, atsavināšanu;  

11. Par nekustamā īpašuma (starpgabala) Daugavas iela 31C, Baldonē, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu;  

12. Informatīvs - Par Ķekavas vidusskolas sporta infrastruktūras risinājumiem;  

13. Informatīvs - Par Ķekavas novada pašvaldības dalību sabiedriskajā organizācijā “Rīgas 

reģiona attīstības padome”;  

14. Informatīvs - Atzinums par "Nomas/pirkuma objekta - nekustamā īpašuma/telpu 

Ķekavas novada iedzīvotāju veselīga dzīvesveida veicināšanai un attiecīgas sporta 

infrastruktūras nodrošināšanai";  

15. PIEBALSOJAMAIS - Par Ķekavas novada pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas 

Pašvaldību savienība”;  

16. PIEBALSOJAMAIS - Par sadarbības līguma parakstīšanu par atbalsta programmas 

"Neformālās izglītības pasākumi, t.sk. latviešu valodas apguve, Ukrainas bērniem un 

jauniešiem" īstenošanu.  

 

 

 

 

 

 

 

Juris Žilko konstatē, ka pārstāvētas visas komitejas, tāpēc kvorums ir nodrošināts un atklāj 

sēdi. 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Juris Žilko, viņš informē, ka iesniedzis divus priekšlikumus par darba 

kārtības papildināšanu ar piebalsojamiem jautājumiem.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Jura Žilko - 

Darba kārtībā iekļaut jautājumu: 16. PIEBALSOJAMAIS - Par Ķekavas novada 

pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Pašvaldību savienība”, 

Atklāti balsojot  ar 19 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
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2.priekšlikums no Jura Žilko - 

Darba kārtībā iekļaut jautājumu: 17. PIEBALSOJAMAIS - Par sadarbības līguma 

parakstīšanu par atbalsta programmas "Neformālās izglītības pasākumi, t.sk. latviešu 

valodas apguve, Ukrainas bērniem un jauniešiem" īstenošanu, 

Atklāti balsojot  ar 19 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
    

 

Priekšlikumi tika atbalstīti, darba kārtību sakārto atbilstoši tiem un J. Žilko aicina apstiprināt 

koriģēto darba kārtību. 

    

Atklāti balsojot ar 19 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Apstiprināt apvienoto komiteju 2023.gada 18. maija sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

 

1. Informatīvs - SIA “BŪKS”  budžeta plāna izpilde par 2023. gada pirmo 

ceturksni 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:10:30) 

 

Edgars Mencis atskaitās par veikto darbu un budžeta izpildi 2023.gada 1.ceturksnī. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Jura Žilko - 

Pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot  ar 19 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
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2. Informatīvs - SIA “Ķekavas nami”  budžeta plāna izpilde par 2023. gada pirmo 

ceturksni 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:15:15) 

Raivo Lācis atskaitās par veikto darbu un budžeta izpildi 2023.gada 1.ceturksnī. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Juris Žilko, Raivo Lācis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Jura Žilko - 

Pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot  ar 19 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

3. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Ķekavas novada fizisko 

personu un nevalstisko organizāciju publiskas infrastruktūras izveides projektu 

atbalsta konkursa nolikums” apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:22:50) 

Par jautājumu ziņo Māris Ozoliņš. Ir sagatavots lēmumprojekts par Par Ķekavas novada 

pašvaldības saistošo noteikumu “Ķekavas novada fizisko personu un nevalstisko organizāciju 

publiskas infrastruktūras izveides projektu atbalsta konkursa nolikums” apstiprināšanu. 

Saistošie noteikumi nosaka Ķekavas novada fizisko personu un nevalstisko organizāciju 

publiskas infrastruktūras izveides projektu atbalsta konkursa norisi, tajā skaitā vērtēšanas 

kritērijus un prasības projekta pieteikuma iesniedzējam, kā arī konkursa īstenošanas kārtību. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Juris Žilko, Māris Ozoliņš, Inese Jēkabsone, Andris 

Ceļmalnieks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Ķekavas novada fizisko personu 

un nevalstisko organizāciju publiskas infrastruktūras izveides projektu atbalsta 

konkursa nolikums” apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 19 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 



5 

 

4. Par  saistošo noteikumu “Pabalsti Ķekavas novadā, neizvērtējot materiālo 

situāciju” apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:38:48) 

 

Par jautājumu ziņo Ilze Birzule. Ir sagatavots lēmumprojekts par saistošo noteikumu “Pabalsti 

Ķekavas novadā, neizvērtējot materiālo situāciju” apstiprināšanu. Šie noteikumi nosaka 

Ķekavas novada pašvaldības pabalstu veidus, apmērus, piešķiršanas un izmaksas kārtību, kā 

arī lēmuma apstrīdēšanas un pārsūdzēšanas kārtību.  Lēmumu par pašvaldības pabalstu 

piešķiršanu vai atteikumu to piešķirt pieņem pašvaldības iestāde “Ķekavas novada sociālais 

dienests” neizvērtējot materiālo situāciju. Pēc Sociālo lietu komitejas apstiprinātajiem 

priekšlikumiem,  lēmumprojekts tika precizēts.  

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Aigars Vītols, Juris Žilko, Ilze Birzule, Jānis Zvaigzne. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

Par  saistošo noteikumu “Pabalsti Ķekavas novadā, neizvērtējot materiālo situāciju” 

apstiprināšanu,  

Atklāti balsojot ar 19 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 
Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

 

 

 

 

 

5. Par grozījumiem saistošajos noteikumos Nr.19/2021 “Sociālās palīdzības 

pabalsti Ķekavas novadā” 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:52:30) 

 

Par jautājumu ziņo Ilze Birzule. Ir sagatavots lēmumprojekts par grozījumiem  saistošajos 

noteikumos Nr.19/2021 “Sociālās palīdzības pabalsti Ķekavas novadā”. Pēc Sociālo lietu 

komitejas apstiprinātajiem priekšlikumiem,  lēmumprojekts tika precizēts.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Andris Vītols, Jānis Zvaigzne, Dace Cīrule. 
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Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par grozījumiem saistošajos noteikumos Nr.19/2021 “Sociālās palīdzības pabalsti 

Ķekavas novadā”, 

Atklāti balsojot ar 19 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 
Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

Sēdē pātraukums no plkst. 15:24 līdz plkst. 15:30. 

 

6. Par Ķekavas novada pašvaldības dalības izbeigšanu biedrībā “Daugavas 

Savienība” 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:03:45) 

 

Par jautājumu ziņo Māris Zelčs. Ķekavas novada pašvaldības administrācija ir izvērtējusi 

biedrības “Daugavas Savienība” darbību un informāciju par biedrības finanšu un 

saimniecisko darbību 2020.-2022.gadā, un secinājusi, ka pašvaldības dalība biedrībā nav 

pamatota, jo neatbilst nevienam no Pašvaldību likumā noteiktajiem kritērijiem dalības 

saglabāšanai biedrībā, līdz ar ko pašvaldības dalība biedrībā ir izbeidzama, izstājoties no tās. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Andris Ceļmalnieks, Māris Zelčs, Valts Variks, Māris 

Ozoliņš, Lolita Pranta, Juris Jerums, Voldemārs Pozņaks, Juris Žilko, Aigars Vītols, Jānis 

Zvaigzne, Gatis Līcis. 

Debašu sadaļā izsakās - Andris Ceļmalnieks, Valts Variks, Andris Vītols. 

 

Juris Žilko pauž sēdes vadītāja viedokli – šim jautājumam ir trīs puses, likumiskā puse, 

emocionālā puse un nākotnes iespēju realizēšanas puse. No likumiskās puses, šķiet, ka 

pašvaldībai būtu jāizstājas no šīs biedrības, vienīgais arguments, kas attur izstāties, ir tas, ka 

šī biedrība ir tāda, kas pārstāv vairākas pašvaldības un ir pāri Ķekavas novada robežām. No 

emocionālās puses, šī ir sena biedrība ar vēsturi, ar daudz sarakstītām un svarīgām Latvjas 

ataudzei un izaugsmei lietām. Bet ir jāskatās nākotnē, un, ja skatamies kompleksi jauno 

pašvaldības likumu, tad saprotam, ka tur ir teikts, ka pašvaldībām ir jāizstājas no šādām 

biedrībām, tajā pat laikā, šis likums ir devis virkni jaunu instrumentu, kā sabiedrībai 

līdzdarboties, kā, piemēram, līdzdalības budžets, apkaimju padomes, kolektīvie iesniegumi, utt. 

Manuprāt, pašvaldībai būtu jāsaprot kā strādāt ar šiem instrumentiem, un izstājoties no 

biedības, iespējams, mēs varam sasniegt vēl labākus rezultātus.  
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Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina uzsākt balsošanas procedūtu.  

 

1. Priekšlikums no Daces Cīrules - 

Atlikt jautājumu, virzīt to izskatīšanai nākamajā finanšu komitejā,  

Atklāti balsojot  ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Indra Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums, Valts Variks), "Pret" – 6 (Andris Vītols, Gatis 

Līcis, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 6 

(Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Kristīne Legzdiņa), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 

 

 

2. Priekšlikums no Jura Žilko - 

Konceptuāli atbalstīt izstāšanos no biedrības, par izstāšanās datumu nosakot 2023. gada 

31.decembri. Līdz domes sēdei atbilstoši precizēt lēmumprojektu, 

Atklāti balsojot  ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks), "Pret" – 2 (Andris Vītols, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 3 (Dace Cīrule, Gatis 

Līcis, Juris Jerums), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 
Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības dalības izbeigšanu biedrībā “Daugavas Savienība”, 

Atklāti balsojot ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 3 (Dace Cīrule, 

Juris Jerums, Valts Variks), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 

 

 

 

 

7. Par nekustamā īpašuma "Rudens iela", Baložos, Ķekavas novadā, daļas 

atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:22:39) 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Atsaucoties uz privātpersonas iesniegumu, ir sagatavots 

lēmumprojekts par nekustamā īpašuma "Rudens iela", Baložos, Ķekavas novadā, daļas 

atsavināšanu. Jautājums tika skatīts arī īpašumu komitejā.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Par lēmuma projektu – 

Par nekustamā īpašuma "Rudens iela", Baložos, Ķekavas novadā, daļas atsavināšanu”,  

Atklāti balsojot ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 

 

8. Par nekustamā īpašuma Salnas iela 1, Baložos, Ķekavas novadā, atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:25:00) 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Pamatojoties uz privātpersonas ierosinājumu ir sagatavots 

lēmuma projekts par nekustamā īpašuma Salnas iela 1, Baložos, Ķekavas novadā atsavināšanu. 

Zemes gabals ir 550 kv.m. liels. Jautājums tika skatīts arī īpašumu komitejā.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nekustamā īpašuma Salnas iela 1, Baložos, Ķekavas novadā, atsavināšanu, 

Atklāti balsojot ar 19 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 6. 

 

 

 

 

9. Par nekustamā īpašuma Loka iela 2A, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu  

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:27:25) 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Pamatojoties uz privātpersonas ierosinājumu ir sagatavots 

lēmuma projekts par nekustamā īpašuma Loka iela 2A, Baldonē, Ķekavas novadā 

atsavināšanu. Zemes gabals ir 355 kv.m. liels. Jautājums tika skatīts arī īpašumu komitejā.  

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Andris Ceļmalnieks, Vineta Alviķe. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Par lēmuma projektu – 

“Par nekustamā īpašuma Loka iela 2A, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu”, 

Atklāti balsojot ar 17 balsīm "Par" (Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Aigars Vītols, 

Andris Ceļmalnieks), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 7. 

 

 

 

 

Sēdē pātraukums no plkst. 17:04 līdz plkst. 17:17. 

 

 

 

10. Par nekustamā īpašuma (starpgabala) "Jeņči 181A", Jenčos, Ķekavas pagastā, 

Ķekavas novadā, atsavināšanu  

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:36:13) 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Pamatojoties uz privātpersonas ierosinājumu ir sagatavots 

lēmuma projekts par nekustamā īpašuma starpgabala "Jeņči 181A", Jenčos, Ķekavas pagastā, 

Ķekavas novadā atsavināšanu. Zemes gabals ir 0,0144 ha liels. Jautājums tika skatīts arī 

īpašumu komitejā.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par nekustamā īpašuma (starpgabala) "Jeņči 181A", Jenčos, Ķekavas pagastā, 

Ķekavas novadā, atsavināšanu”,  

Atklāti balsojot ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 8. 
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11. Par nekustamā īpašuma (starpgabala) Daugavas iela 31C, Baldonē, Ķekavas 

novadā, atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:38:18) 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Pamatojoties uz privātpersonas ierosinājumu ir sagatavots 

lēmuma projekts par nekustamā īpašuma starpgabala "Jeņči 181A", Jenčos, Ķekavas pagastā, 

Ķekavas novadā atsavināšanu. Zemes gabals ir 0,0144 ha liels. Jautājums tika skatīts arī 

īpašumu komitejā.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par nekustamā īpašuma (starpgabala) Daugavas iela 31C, Baldonē, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu”,  

Atklāti balsojot ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 9. 

 

 

12. Informatīvs - Par Ķekavas vidusskolas sporta infrastruktūras risinājumiem 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:40:26) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska. Informē par Ķekavas vidusskolas sporta infrastruktūras 

piedāvātajās četrām alternatīvām. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Andris Ceļmalnieks, Kristīne Danovska, Juris Žilko, Gatis 

Līcis, Aigars Vītols, Dace Cīrule, Valts Variks, Andris Vītols, Voldemārs Pozņaks, Artūrs 

Gžibovskis, Juris Jerums. 

Debašu sadaļā izsakās - Andris Vītols, Valts Variks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Jura Žilko - 

Izpilddirektorei organizēt iepirkuma specifikācijas izstrādi variantam Nr.2 [Vienkāršota 

halle], paredzot realizāciju Projektē-būvē. Tabulā ailē [Aprīkojums] pie varianta Nr. 2 

svītrot prasību par telpām valsts aizsardzības apmācību inventāram, bet ēkas novietni 

projektēt paredzot paplašināšanas iespējas, 

Atklāti balsojot  ar 19 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
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13. Informatīvs - Par Ķekavas novada pašvaldības dalību sabiedriskajā 

organizācijā “Rīgas reģiona attīstības padome” 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.04:07:57) 

Par jautājumu ziņo Lolita Pranta. Ķekavas novada pašvaldības 2021.gada 1.jūlija saistošajos 

noteikumos Nr.13/2021 “Ķekavas novada pašvaldības nolikums” pašvaldība norādīta kā 

sabiedriskās organizācijas “Rīgas reģiona attīstības padome” dalībnieks. Organizācijas 

mērķis ir organizēt un vadīt ilgtermiņa attīstības stratēģijas, rīcības programmas un plānojuma 

izstrādi Rīgas reģionam, lai nodrošinātu tā līdzsvarotu un ilgtspējīgu ekonomisko, sociālo un 

vides attīstību un konkurētspēju Baltijas jūras baseina un Eiropas valstu reģionu vidū. Saskaņā 

ar LURSOFT datu bāzē esošo informāciju, organizācija likvidēta, līdz ar to izstrādājot Ķekavas 

novada pašvaldības nolikumu, ir sniegts priekšlikums neiekļaut tajā informāciju, ka pašvaldība 

ir sabiedriskās organizācijas “Rīgas reģiona attīstības padome” dalībnieks. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Andris Ceļmalnieks, Juris Žilko,  Andris Vītols, Voldemārs 

Pozņaks, Jānis Zvaigzne, Lolita Pranta. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Jura Žilko - 

Pieņemt zināšanai un neiekļaut jaunā nolikuma redakcijā informāciju par šo 

organizāciju,  

Atklāti balsojot  ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

 

 

 

 

14. Informatīvs - Atzinums par "Nomas/pirkuma objekta - nekustamā 

īpašuma/telpu Ķekavas novada iedzīvotāju veselīga dzīvesveida veicināšanai un 

attiecīgas sporta infrastruktūras nodrošināšanai" 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.04:19:25) 

 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska. Ir sagatavots Nomas/pirkuma objekta - nekustamā 

īpašuma/telpu Ķekavas novada iedzīvotāju veselīga dzīvesveida veicināšanai un attiecīgas 

sporta infrastruktūras nodrošināšanai – piedāvājumu atlases atzinums. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Aigars Vītols, Kristīne Danovska, Juris Žilko, Jānis 

Zvaigzne. 
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Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Jura Žilko - 

Balstoties uz komisijas atzinumu, sagatavot atbilstošu domes lēmumprojektu, 

Atklāti balsojot  ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Dace Cīrule), 

"Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

15. Par Ķekavas novada pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Pašvaldību 

savienība” 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.04:29:15) 

 

Par jautājumu ziņo Lolita Pranta. Ķekavas novada pašvaldības administrācija ir izvērtējusi 

biedrības “Latvijas Pašvaldību savienība” darbību un informāciju par biedrības finanšu un 

saimniecisko darbību 2020.-2022.gadā, un secinājusi, ka pašvaldības dalība tajā atbilst 

Pašvaldību likuma 79.panta pirmās daļas nosacījumiem, jo ir gūta pārliecība, ka biedrība 

“Latvijas Pašvaldību savienība” ir izveidota un darbojas vairāku pašvaldību kopīgu interešu 

īstenošanai.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Andris Vītols, Lolita Pranta, Jānis Zvaigzne, Dace Cīrule, 

Valts Variks, Juris Žilko. 

Debašu sadaļā izsakās - Andris Vītols, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 
Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Pašvaldību savienība”, 

Atklāti balsojot ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks), "Pret" – 1 (Andris Vītols), "Atturas" – 2 (Arnolds Keisters, Voldemārs 

Pozņaks), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 10. 
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16. Par sadarbības līguma parakstīšanu par atbalsta programmas "Neformālās 

izglītības pasākumi, t.sk. latviešu valodas apguve, Ukrainas bērniem un 

jauniešiem" īstenošanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.05:00:38) 

 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska. Ir sagatavots lēmumprojekts par sadarbības līguma 

parakstīšanu atbalsta programmas "Neformālās izglītības pasākumi, t.sk. latviešu valodas 

apguve, Ukrainas bērniem un jauniešiem" īstenošanu. Atbalsta programmas mērķis ir  

nodrošināt Ukrainas bērniem un jauniešiem neformālās izglītības pasākumus, t.sk. latviešu 

valodas apguvi, līdz 2023.gada 1.decembrim.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par sadarbības līguma parakstīšanu par atbalsta programmas "Neformālās izglītības 

pasākumi, t.sk. latviešu valodas apguve, Ukrainas bērniem un jauniešiem" īstenošanu, 

Atklāti balsojot ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 11. 

 

 

 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

Sēdi slēdz plkst.19:47 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs: (1PARAKSTS) Juris Žilko 

 

Sēdes protokolētāja:  (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 

 

 

 

 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


